
 

 
Referat av styrelsens möte i Stockholm den 2 maj 2019 
 
Närvarande: Christian Martinius, Zeta Lång, Katarina Dahlman, Malin Alldén, Marlene 
Svanlund, Anders Norman, Mikael Fält, Johanna Svensson, Mats Holmstedt och Lisa Olsson 
(adjungerad) 
 

 Ordförande Mats Holmstedt öppnar mötet. 

 Mats rapporterar att årsmötet avlöpte bra men några saker måste förbättras till nästa 
årsmöte såsom fungerande ljud under middagen och storbildsskärmar till clinicerna, så att 
alla kan se. 

 Den nationella utbildningsplanen ska godkännas av ytterligare en myndighet, förutom av YH 
också av Jordbruksverket. SHF vill i sin föreslagna utbildningsplan koppla utbildningarna till 
gesällbrevet och föreslår att det ska ingå mycket mer praktik i utbildningarna. 

 Block 2 i fortbildningen med inriktning smide genomförs 9-10 maj med sex deltagare. Det är 
egentligen för få deltagare men utbildningen genomförs ändå för att deltagare som påbörjat 
blocken ska ha en chans att avsluta inom rimlig tid (ca 2 år). 

 SM 2019, tävlingsavgiften har höjts sedan förra året. EFFA har hört av sig angående krock 
mellan EM 2020 och VM 2020. Det föreligger dock ingen krock: EM hålls 6-9 juni och VM 
hålls en månad senare, så det krockar inte. 

 Styrelsen beslutar att meddela EFFA föreningens EFFA-certifierade hovslagares adress, 
mobilnummer och mailadress. 

 Den på årsmötet beslutade stadgeändringen ska tas upp för ett andra beslut på höstmötet. 

 Styrelsen beslutar att ha kvar förbudet mot att granskare som är lärare inte får granska på 
annan skolas examen. Det finns möjlighet att söka dispens för enskilda granskningar när 
granskning inte är genomförbar utan dispens. Dispens söks via mejl till kansliet. 

 Styrelsen beslutar att ställa sig bakom granskarkårens förslag om hovsjukdomar i 
gesällprovet. 

 Årsmötet 2020 föreslås hållas på Åby travbana.  

 Styrelsen beslutar att ta fram en branschpolicy om smittskydd. 


